



PRDM240815

乘坐 鑽石公主號 115,875 噸

# 11天亞洲, 日本, 南韓二國風情之旅

## 2024年08月15日

行程亮點:

- 環遊日本觀賞壯麗的海岸線景色
- 欣賞浪漫的濟州島
- 遊輪於海上放鬆身心, 感受濃濃的日式風情

價錢包括:

郵輪船費, 來回多倫多機票及港口稅, 離境稅

雙人內倉房

每位加幣

~~\$3798起~~

**\$3298起**

限時優惠至3月8日



日期	地點	到達	開出
Thursday, August 15	Tokyo (Yokohama), Japan 日本東京 (橫濱)		4:00pm
Friday, August 16	Shimizu, Japan 日本清水	8:00am	5:00pm
Saturday, August 17	Kumano, Japan 日本熊野市	6:00pm	10:00pm
Sunday, August 18	Wakayama (Shimotsu), Japan 日本和歌山(下津)	8:00am	5:00pm
Monday, August 19	Kochi, Japan 日本高知縣	8:00am	6:00pm
Tuesday, August 20	At Sea 海上巡遊		
Wednesday, August 21	Seogwipo City, South Korea 韓國西歸浦市	8:00am	5:00pm
Thursday, August 22	Nagasaki, Japan 日本長崎	8:00am	6:00pm
Friday, August 23	Kagoshima, Japan 日本鹿兒島	8:00am	5:00pm
Saturday, August 24	At Sea 海上巡遊		
Sunday, August 25	Tokyo (Yokohama), Japan 日本東京 (橫濱)	6:30am	

### 鑽石公主號

作為僅有的兩艘在日本建造的公主號郵輪之一, 這艘充滿異國情調的寶石經常航行到國外最迷人的目的地也就不足為奇了。新鮮烹製的生魚片與該船的日本原產 Kai Sushi 相得益彰。在令人眼花繚亂的中庭觀看街頭表演, 或在最先進的劇院觀看一場奢華的製作表演。如果想享受獨特的享受, 可以參觀 Izumi 日本浴場, 這是海上同類浴場中最大的。孩子們有自己的年齡劃分區域: 樹屋適合 3 至 7 歲的孩子, 小屋適合 8 至 12 歲的孩子, 而青少年則適合海灘屋。成年人可以前往享受恢復活力的水療護理和僅限成人的寧靜度假勝地 The Sanctuary。劇院提供百老匯風格的作品, 從永恆的經典到更現代的熱門歌曲。雪茄酒廊是吸煙者的時尚最愛。其他設施包括設備齊全的健身房、星空下的電影、幾家夜總會、賭場、商店、淡水游泳池、運動場、網吧、圖書館等等。

價錢包括: 郵輪船費, 來回多倫多 機票, 港口稅, 離境稅

(並不包括: 船上小費, 機場至碼頭之來回接送, 旅遊保險和個人其他任何費用 及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利)

注意: 特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定, 本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。

萬錦 天馬旅遊

905-604-9288

郵輪專線

905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6

[www.nghcruise.com](http://www.nghcruise.com)



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)



# NGH CRUISE



PRDM240815

## 11-Day Sea of Japan • South Korea

Princess Diamond Princess  
Tonnage 115,875 tons

### August 15, 2024

#### Itinerary Highlights:

- Travel around Japan to see the stunning coastline scenery
- Admire the romantic Jeju Island
- Tempting food and thrilling activities are await you onboard

**Double Occupancy  
Inside Stateroom**  
~~\$3798<sup>up</sup>pp~~  
**\$3298<sup>up</sup>pp**  
Special offer until March 8th



The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto with port tax, Gov. tax.

Date	Port	Arrive	Depart
SThursday, August 15	Tokyo (Yokohama), Japan		4:00pm
Friday, Auust 16	Shimizu, Japan	8:00am	5:00pm
Saturday, August 17	Kumano, Japan	6:00pm	10:00pm
Sunday, August 18	Wakayama (Shimotsu), Japan	8:00am	5:00pm
Monday, August 19	Kochi, Japan	8:00am	6:00pm
Tuesday, August 20	At Sea		
Wednesday, August 21	Seogwipo City, South Korea	8:00am	5:00pm
Thursday, August 22	Nagasaki, Japan	8:00am	6:00pm
Friday, August 23	Kagoshima, Japan	8:00am	5:00pm
Saturday, August 24	At Sea		
Sunday, August 25	Tokyo (Yokohama), Japan	6:30am	



#### Diamond Princess:

As one of only two Princess ships built in Japan, it's not surprising this exotic gem can often be found sailing to the most intriguing destinations abroad. Freshly prepared sashimi compliments the ship's Japanese origin in Kai Sushi. Check out the street performers in the dazzling Atrium or take in a lavish production show in the state of the art theater. For a unique treat, visit the Izumi Japanese Bath, which is the largest of its kind at sea. Kids have their own age divided areas: The Treehouse for kids 3 to 7 years, The Lodge for kids 8 to 12, and for teens, The Beach House. The adults can head off to enjoy rejuvenating spa treatments and an adults-only tranquil retreat, The Sanctuary. The theater offers Broadway style productions, from the timeless classics to more modern hits. The cigar lounge is a fashionable favorite of smoking cruisers. Other amenities include a fully equipped gym, Movies Under the Stars, several nightclubs, a casino, shops, freshwater pools, a sports court, an internet café, a library and much more.

The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto, port tax, Gov. tax.

(Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges, travel insurance and any other personal expenses)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location.

MARKHAM / NGH TOURS  
905-604-9288

CRUISE LINE  
905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.  
Markham, ON L3R 0G6

[www.nghcruise.com](http://www.nghcruise.com)



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)